
 
 
Referat bestyrelsesmøde den 15. april 2024: 
Mødet holdtes i Triolab’s lokaler på Vallensbækvej 35 og begynder kl. 17:00 
 
Der var afbud fra Claus Jessing 
Næste møde mandag den 21. maj 2024 kl. 17.00 – sted kommer senere (referent Helge) 
 

1 Valg af dirigent - Martin 
 

2 Valg af referent - John 
 

3 Budgetopfølgning marts 2024  
Regnskabsmæssigt er vi meget godt med. Der kan forekomme forskydninger med omkostninger. Likviditeten er stram og vi skal passe på. 
 
 

4 Åbne poster: to do opgaver 
Åbne poster blev debatteret og listen opdateres 
    

5 Årshjul (fra version 3,8) 
 

Maj Juni Juli 
Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig Aktivitet Ansvarlig 

    Arrangement for 
Bestyrelse/Personale BF/FM Sommergreenfee SEK 

    APV (hvert 3. år) 2022-25 BF/CG Aflæse måler i v.boring CG 
 

6 Info fra sekretariatet      
Kampagner – 40-50 leads på prøvemedlemmer fra DGU. Intet resultat efter klubben har kontaktet disse leads.  
Kvinder og Golf har til gengæld givet gode resultater.  
Resultat på leads for Golfens dag og kampagner gennemgås på møde i rekruteringsudvalget. 
Vi har nu 110 ungseniorer. Vi skal vurdere vores tilgang til disse via fx SoMe. Rasmus tager bolden. 
Oversigt over frivillige skal i SharePoint og opgaven skal i Åbne poster. 
Der afholdes et førstehjælpskursus for medarbejderne og eventuelt bestyrelsesmedlemmer 
Skyrup ønsker ikke længere aftale om rabat på greenfee 



Prøvemedlemmer skal deltage i regel- og etikettekursus 
7 Info fra Formand  

- Info fra et medlem til GF den 21. marts: 
1. Præsentation af budget på samme måde som resultatet 
2. Opfordring til at stille op (i selve indkaldelsen) 
3. Huske på GF at spørge om evt. kandidater 

- Info fra Ekstraordinær GF den 10. april afviklet og forslaget om at flytte dato for afholdelse af generalforsamlingen blev endelig vedtaget 
- Møde med TrackMan. Vi har fået forskellige løsningsmuligheder og vi arbejder videre med mulige løsninger  
- Ny henvendelse ang. prøvemedlemskaber i en mulig firmaløsning. Vi arbejder videre med forslagene. 

 
8 Info fra Golfens Dag (14. april) 

89 gæster mødte op. 2 meldte sig til Kvinder og Golf. 2 prøvemedlemskaber. 
Rekruteringsudvalget arbejder videre med udgangspunkt i gæstelisterne 
 

9 Info fra FU møde 15. april 
Kommunen: Stadig ingen tilbagemeldinger på vores forskellige krav (Kompensation Greenkeepergården, Rensning af kloak og 
Folkeoplysningen). Punktet om Folkeoplysningsloven bliver behandlet på et direktionsmøde den 25. april. Herudover er der aftalt møde den 
3. maj. 2024 omkring greenkeepergården. Peder, Gedas og Finn deltager. 
Rengøring af Buggies. Vi mangler frivillige til opgaven, hvis vi ikke finder nogen, vil vi få en omkostning på kr. 2.200, - pr. måned. 
Optagelse af et medlem, som er paragolfer på højt niveau, tilbydes gratis medlemskab. Henvendelse fra Michael, som også er paragolftræner. 
Vi synes det er en god ide under betingelser der defineres i den kommende periode. 
Michael har lagt op til at vi afholder en løbende shortgame konkurrence gennem 2024. Det vil vi gerne understøtte.   
Udlån af drivingrange til Jonas – Michael er positiv. Michael og Jonas kommer med et oplæg som bliver behandlet i Forretningsudvalget. 
Leverandører er blevet kontaktet med henblik på at udvide samarbejdet med et sponsorat. Desværre er tilbagemeldingerne negative. Vi 
overvejer de næste skridt.  
 

10 Diverse henvendelser: 
- Deltagelse i Havets Folkemøde 24. august – Behandles i rekrutteringsudvalget. 
- Kollegagolf 2024. Tilbuddet sendes til medlemmerne. 
- Spærrede tider i Golfboks (forslag fra Jernene). Vi ændrer til 6 dage før. Finn giver KiK i besked. Jernene får samme tidsinterval som nu, 

men de skal komme tilbage med hvilket tidsrum, der passer dem. 
- Golf mod kræft. De ønsker mulighed for at afholde en turnering i 2025. Vi siger nej tak. 
- Skoleelever i Brøndby kommune. Rasmus følger op på casen. 
- Team Rynkeby. Vi sender de ønskede greenfee billetter til dem. 
- Forslag om lån af driving range: 1 til 3 måtter hver mandag fra 10 til 15/18 (Jonas). Se under info fra FU. 



- Løbende BGK shortgame konkurrence (Michael). Se under info fra FU. 
- Vallø koncept. Rekruteringsudvalget arbejder videre med sagen 

11 Underskrive Forretningsorden for 2024. Mangler Claus’s underskrift. 
 

12 Status på ny hjemmeside. Der har været problemer med opdateringer og hacking. Diverse udfordringer er afhjulpet. 
 

13 Info fra Udvalg 
Juniorudvalget: Forældremøde. Positive tilbagemelding og flere meldte sig til diverse opgaver.  
BrøndBi har p.t giver 3.000, - og Lars Madsen donerede kr. 3.000, -  
Der er planlagt en sommer camp.  
Vi prøver at lave en ”buddieløsning” så de nye bliver godt understøttet. 
 
Byggeudvalg: Ingen kommentarer 
 
Baneudvalg: Første møde med de nye udvalgsmedlemmer.  
Boldgraven forventes færdig i denne uge (16).  
Har rettet henvendelse til kommunen om vand i grøften på vej mod hul 10.  
Vi har søgt om tilladelse til at pumpe 10.000 liter vand.  
Kommunen kommer på besøg 29. april i den forbindelse.  
4. juni kommer der besøg fra Sons of Golf, med forskellige udenlandske greenkeepere, som skal se på, hvordan vi er grønne.  
 
Regel- og Handicapudvalg: 18 huls Bane 30 er rated. De sidste tiltag inden åbningen er ved at være på plads. 
 
Sponsorudvalg: 3 nye hulsponsorer på vej til hhv. hul 9 – Cavida, hul 10 Rema1000 og hul 13 JC Økonomi.  
Oplæg om diverse sponsormuligheder er færdigt, men der er fortsat åbent for nye input til sponsorater. Udsendes til medlemmerne senere. 
 
Turneringsudvalg: Åbningsturnering afholdt med deltagelse af 94 medlemmer.  
Desværre har vi været nødt til i Regionsgolf at melde fra i Veteran A. Vi har ikke kunnet stille hold til udekampene. 
 
Rekruttering: Golfens dag er afholdt med succes, og der er møde med opfølgning i rekruteringsudvalget torsdag den 18.4. 
 
Eliten: Endnu ikke holdt møde.  
Karin følger op træningsdeltagelse.  
Som noget nyt bliver det tilbudt pladser for udvalgte boblere til træningen. 

 



14 Eventuelt  
Puttinggreenen er ikke i særlig god stand. Kan vi gøre den bedre. Peder tager casen videre til Gedas. 
Helge tager kontakt til Brøndby Kommune vedrørende parkering med el-ladere. 
Players First. Hvis I vil have adgang skal I melde til Finn som så inviterer (Peder og Helge var interesseret). 
Vi har en del gasflasker. Det skal undersøges om vi overhovedet må have dem stående. Helge undersøger. 
Nyt bestyrelsesmøde aftalt til tirsdag den 21. Maj. 
 
 
 
 


